
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 2. august 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål Æ
Mener ministeren, at det er tilfredsstillende, at FN ikke behandler de erstat-
ningssager, som Danmark har rejst på vegne af danske veteraner, som er
kommet til skade under udsendelse med FN? Hvis ikke, hvilke tiltag vil mini-
steren så tage for at sikre, at veteranernes sager bliver behandlet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jeppe Jakobsen (DF).

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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